
 

 

Vragenhalfuur raadsvergadering 29 mei 2018 fractie VVD 
 
 
De Dinkellandse VVD krijgt signalen van Dinkellanders die zich zorgen maken over het hoge gras bij 
fiets- en wandelpaden in het buitengebied. Volgens tekenradar.nl (RIVM, 2018) zitten teken vooral “in 
hoog gras... ...van daaruit stappen ze over op passerende dieren, maar ook op mensen.” De 
Dinkellandse VVD wil voorkomen dat inwoners en toeristen hinder ondervinden van het hoge gras en 
wil de fiets- en wandelpaden die Dinkelland rijk is aantrekkelijk houden voor de inwoners, maar zeker 
ook de toeristen die naar onze mooie gemeente komen. Is de wethouder bereid meer te investeren in 
het onderhoud van de fiets- en wandelpaden in Dinkelland zodat er regelmatiger gemaaid kan 
worden? Zo ja, per wanneer zou dit dan te realiseren kunnen zijn? Zo nee, waarom niet? 
 
 

 

http://tekenradar.nl/

